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Afdelingsbestyrelsesmøde 

 

Emner 
Emne 

Tid 
Onsdag den 4. september 2019  

kl. 16.00 

Sted 
Børglumvej 73, Herning 

Indkaldt 
Bente Lind Jensen, kasserer 

Gert Larsen, suppleant 

Ivan Lauridsen 

Lene Boesen 

Lisa Fuhlendorff  

Mette Lund Simonsen 

Peter Østergaard Eriksen 

Torben Ringsø Jensen, formand 

Gæst 
Morten H. Andersen (skilte) 

Afbud fra 

 

Dagsorden 

1. Skiltning 

Morten deltager i mødet de første 20 min. for at få de sidste ting på plads. 

Beslutning: Der arbejdes på, at der sættes nye tydeligere, belyste nummerskilte på husmurene. 

Nye skilte på bygninger og carporte (privat parkering) er på vej.  

Belysning af pyloner sker fra en hætte med LED monteret oven på pylonerne. 

2. Godkendelse af referater og dagsorden for mødet 

Referat fra den 30. april er fundet frem og vedlægges til godkendelse. 

Beslutning: Godkendt. 
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3. Økonomi 

Kassen gøres op inden afdelingsmødet. 

Kassereren har regnskab for afdelingsbestyrelsens rådighedsbeløb klar til afdelingsmødet. 

4. Næste bestyrelsesmøde (konstituerende) 

Forslag: 18. september kl. 16.15. 

Beslutning: Godkendt. 

5. Afdelingsmøde, forberedelser 

Dato: den 11. september kl. 17.00 i store gildesal. 

Status: Hvor mange har meldt sig til spisning. 

Hvordan skal vi tage snakken omkring vores tema?  

Tema: Beboerhuset/fælleshuset bliver omdrejningspunktet i det kommende år. Det kunne være 

vores tema på afdelingsmødet. Hvordan skal det bruges? Skal det være meget mere 

tilgængeligt/åbent? Hvordan skal vi betegne huset? Aktivitetshus – fælleshus? 

Beslutning: Vi vil forsøge at få snakken til at gå omkring anvendelsen af vores fælles lokaler, og 

hvad der kommer af idéer - eventuelt af nye aktiviteter inddrager vi i planlægningen efterfølgende. 

Oplæg til et mere åbent beboerhus og andre fælles lokaler. 

Der er 22 tilmeldte til smørrebrød efter afdelingsmødet. 

Fra Fruehøjgaards organisationsbestyrelse deltager Agnete Petersen og Lotte Jensen.  

Fra Fruehøjgaard deltager direktør Birgitte Juhl. 

Afdelingsbestyrelsen kontakter Agnete og Lotte posterne som dirigent og referent. 

Der indrettes et langbord til dirigenten, referenten og taler/formand. 

Afdelingsbestyrelsen mødes før afdelingsmødet kl. 15:30 i store gildesal. 

6. Siden sidst 

Den 14. august var der møde om affaldshåndtering i beboerhuset (klimamøde). Kirsten Agerlund 

fra Herning Kommune har lovet Peter at hjælpe til med print af materiale. 

Børglumparken var udgangspunkt for cykelpicnic til Løvbakkerne. Herfra kom Ruth, Holger og 

Torben. Med herfra til Brændgårdsparken var Birgitte Juhl, Carina Pedersen og Carsten fra Herning 
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Kommunen. Hele arrangementet var igangsat af FHG og HK i samarbejde. Med Ruth som 

tovholder i afdelingen. 

Alle postkasser har fået nye hætter, da de eksisterende var gennemtærede. Det var et resultat af 

årets markvandring.  

Lisa, Peter og Torben deltog i det årlige budgetmøde i Aaparken. Det fandt sted den 26. august og 

fra administrationen deltog økonomichef Hanne Skov samt direktør Birgitte Juhl. Resultatet af 

mødet er det budget, som bestyrelsen fremlægger den 11. september. Budgettet betyder ingen 

huslejestigning i 2020 og at der afsættes ekstra midler til istandsættelse af beboerhuset. 

Der er indsendt i alt 10 indkomne forslag til administrationen og de er igen udsendt til alle 

husstande. 

Endelig var der besøg fra Herning Frivilligcenter. 19 særligt aktive frivillige fik en orientering om, 

hvad det vil sige at være frivillig i Børglumparken med en rundtur bagefter. 

Den 2. september 2019 blev de sidste 2 badeværelser renoveret. Hermed har alle badeværelser i 

afdelingen fået nye vaskesøjler (vaskemaskine + tørretumbler), ny vask og bruseniche. 

Ivan og Holger har monteret en luftpistol på slangen fra luftkompressoren i Genbrugsen. 

 

7. I den kommende måned 

Onsdag den 11. september er der afdelingsmøde med efterfølgende konstituerende 

bestyrelsesmøde. 

Datoen er ikke fastsat, men der er aftalt formøde med driftschef Kjeld Kristensen, tømrer-, vvs-

firma, der skal stå for beboerhusets istandsættelse. 

8. Punkter til næste bestyrelsesmøde 

Forslag: Kommunikationsplan, beboerhus, opfølgning på afdelingsmødet, gæster 

Beslutning: godkendt 

9. Spørgsmål/ønsker til administrationen 

Efter budgetmødet:  

Afdelingsbestyrelsen ønsker at bibeholde trådløs internetadgang i både det tidligere lille og det 

store vaskeri.  

Nøglebrikkerne fra vaskeriernes ønskes bibeholdt til en eventuel fremtidig adgang til fælleslokaler. 
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Med venlig hilsen 

Peter Østergaard Eriksen 

/referent 

 

Bilag: 

A. Referat fra bestyrelsens møde den 30. april. 

B. Referat fra bestyrelsens møde den 7. august. 



 

 
 
90104 Afdeling Børglumparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 4/9 2019 
 
Administrationen har modtaget referatet den 8/9 2019 
Administrationen har gennemgået referatet den 10/9 2019 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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